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Asia: Savonlinnan kaupungin alueen siirtäminen Enonkosken kuntaan
 
Valtiovarainministeriö on tehnyt aiemmin kielteisen päätöksen alueen siirtämisestä Enonkosken kuntaan, koska VM:n tulkinnan mukaan alueesta olisi siirretty vain pieni osa
Enonkosken kuntaan, vaikka sekä Savonlinnan kaupunki, että Enonkosken kunta ovat puoltaneet tätä koko alueen siirtoa.
Enonkosken kunta yhdessä Savonlinnan kaupungin kanssa esittävät, että kuntarakennelain 12 §:n tarkoittamalla tavalla Savonlinnan kaupungissa sijaitseva alue sellaisena kuin se on
ollut valtioneuvoston 19.6.2008 tekemässä päätöksessä VM 48/61/208 siirretään Enonkosken kunnan alueeksi.
 
Kuntarakennelain 12 § 4 momentin mukaisesti Enonkosken kunta on varannut asukkailleen ja muille asianosaisille tilaisuuden tehdä huomautus esityksestä. Käytämme tämän
mahdollisuuden ja lähetämme alla huomatuksen asiaan perusteluineen.
 
 
HUOMAUTUS
 
Allekirjoittanut (myöhemmin AT) omistaa kiinteistön siirron kohteena olevalla alueella, joka on siis nykyisin kuuluu Savonlinnaan. 
Lisäksi mainittakoon, että AT omistaa ja hallitsee useita kiinteistöjä lähialueella sekä harjoittaa niissä maa- ja metsätalouden lisäksi myös muuta elinkeinotoimintaa.
Tätä toimintaa on kasvatettu ja kehitetty AT:n toimesta vuodesta 2002 lähtien ja tähän on käytetty paljon julkista että yksityistä rahaa sekä muita käytettävissä olevia resursseja (mm.
kunta, yrityskeskus, ELY jne)
 
Maa-alueiden siirto Enonkoskelta Savonlinnaan oli alunperin virhe ja vaikeutti merkittävästi liiketoiminnan kehittämistä noille alueille, joita tämä huomautus koskee. 
Ymmärsimme kuitenkin tuolloin asian välttämättömyyden  ja hyväksyimme sen osana aluepolitiikkaa jne.
 
Nyt kun ko alueiden palauttamisesta Enonkosken kuntaan tehtiin aloite ja se perusteltiin vahvasti sekä Savonlinnassa että Enonkoskella, oli todennäköistä ja suotavaa, että se
"kaiken järjen mukaan" hyväksytään näissä instansseissa? Ja tämä toteutui.
 
 
Oli suuri yllätys ja liiketoiminnan kannalta pettymys, että VM päätyi hylkäämän Savonlinnan kaupungin ja Enonkosken kunnan puoltaman järjestelyn, kuten yllä on kirjoitettu ja aiemmin
todettu.
On käsittämätöntä, että hallinnollisissa ratkaisuissa voidaan näkemyksemme mukaan perusteettomasti tai meille (alueella asuvat ja liiketoimintaa harjoittavat yritykset ja yhteisöt)
merkityksettömillä perusteilla 
syrjäyttää päätöksenteossa alueellisten asiantuntijoiden näkemykset ja samalla näiden merkitys alueellisesti/ paikallisesti niin asumiseen kuin toimeentuloon.
 
VM:n on paitsi alueellisen niin yksilön yhdenvertaisuuden nimissä muutettava aiempi hylkäävä päätös tämän alueen osalta ja suhtauduttava myönteisesti koko alueen siirtoon.
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